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PROTOKÓŁ NR LXIV/23 

z LXIV sesji Rady Gminy Wojciechów, która odbyła się 27 października 2023 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojciechowie  

i trwała od godz. 09.00 do godz. 11.04  

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych: 

1. Miłosz Adamczyk, 

2. Bogusława Anna Grzelak, 

3. Stanisław Kamela, 

4. Dariusz Kazimierz Kołodziejczyk, 

5. Tomasz Kowalski, 

6. Tomasz Marek Madej, 

7. Dariusz Malik, 

8. Grzegorz Matyjasik, 

9. Marcin Mirosław, 

10. Grzegorz Piróg, 

11. Anna Zabiegła. 

Radni nieobecni: 

1. Mariusz Błaszczak 

2. Michał Sumioski, 

3. Andrzej Twardowski, 

4. Jarosław Paweł Zubrzycki. 

 

Spoza Rady w obradach uczestniczyli: Artur Markowski – Wójt Gminy, Mirosława Walat - 

Skarbnik Gminy, Agnieszka Gąska – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Wojciechowie, 

Aleksandra Kowalczyk - prawnik UG Wojciechów oraz sołtysi.  

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia obrad dokonał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wojciechów – Grzegorz 

Piróg. Po przywitaniu uczestniczących w obradach radnych, sołtysów oraz wszystkich gości 

uczcił minutą ciszy zmarłego śp. Witolda Kameli.  

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że z ustawowego 

składu 15 radnych obecnych jest 11 radnych, co stanowi quorum wymagane do 

podejmowania prawomocnych uchwał. (Listy obecności stanowią załącznik do protokołu) 

 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad wszyscy radni otrzymali w zaproszeniach na sesję, był 

on również udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl. 

(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu)  

Wójt zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych 

punktów, tj. 1) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, jako 

punkt 8 oraz 2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę 

Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: 
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„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2233L Miłocin – Stasin – Podole w zakresie wykonania 

chodnika w miejscowości Miłocin Kolonia”, jako punkt 10. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Piróg poddał pod głosowanie wniosek formalny 

o  wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Miłosz Adamczyk, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski,  Tomasz 

Marek Madej, Dariusz Malik,  Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Anna 

Zabiegła, Jarosław Paweł Zubrzycki.  

NIEOBECNI (5) Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Michał Sumioski, Andrzej 

Twardowski, Jarosław Paweł Zubrzycki.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Wojciechów jednogłośnie przyjęła 

wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Piróg poddał pod głosowanie wniosek formalny 

o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi 

Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2233L Miłocin – 

Stasin – Podole w zakresie wykonania chodnika w miejscowości Miłocin Kolonia”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Miłosz Adamczyk, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski,  Tomasz 

Marek Madej, Dariusz Malik,  Grzegorz Matyjasik, Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Anna 

Zabiegła.  

NIEOBECNI (5) Mariusz Błaszczak, Bogusława Anna Grzelak, Michał Sumioski, Andrzej 

Twardowski, Jarosław Paweł Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Wojciechów jednogłośnie przyjęła 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej 

Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2233L 

Miłocin – Stasin – Podole w zakresie wykonania chodnika w miejscowości Miłocin Kolonia”. 

 

Do udziału w obradach dołączyła radna Bogusława Anna Grzelak.  

 

Innych wniosków, co do zmian porządku nie zgłoszono, zatem Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Grzegorz Piróg poddał pod głosowanie całośd porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk,  Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, 

Tomasz Kowalski,  Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik,  Grzegorz Matyjasik, Marcin 

Mirosław, Grzegorz Piróg, Anna Zabiegła.  

NIEOBECNI (4) Mariusz Błaszczak, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Jarosław Paweł 

Zubrzycki. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła następujący 

porządek obrad LXIV sesji Rady Gminy Wojciechów: 

1. Otwarcie LXIV sesji Rady Gminy Wojciechów w VIII kadencji 2018 - 2023. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Gminy Wojciechów. 
4. Informacja Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie między sesjami Rady Gminy. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy Wojciechów z działalności 

w okresie międzysesyjnym.  
7. Sprawozdanie z XXIX Ogólnopolskich Warsztatów Kowalskich oraz Ogólnopolskich Targów 

Sztuki Kowalskiej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (Druk nr 64.2/2023) 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2023. (Druk nr 61.2/2023) 
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów 

pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 2233L Miłocin – Stasin – Podole w zakresie wykonania chodnika w 
miejscowości Miłocin Kolonia”. (Druk nr 65/2023) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborach na ławników do sądów 
powszechnych. (Druk nr 62/2023) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opolu Lubelskim 
na kadencję 2024-2027. (Druk nr 63/2023) 

13.  Sprawy różne. 
14. Zakooczenie obrad LXIV sesji w VIII kadencji 2018 - 2023. 

 

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania nad przyjęciem protokołu z LXIII 

sesji. Każdy z radnych otrzymał wstępny protokół do zapoznania się z jego treścią, ponadto 

protokół był udostępniony na Portalu Mieszkaoca pod adresem wojciechow.esesja.pl oraz na 

stanowisku ds. obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy Wojciechów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Miłosz Adamczyk,  Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz 

Kołodziejczyk, Tomasz Kowalski,  Dariusz Malik,  Marcin Mirosław, Grzegorz Piróg, Anna 

Zabiegła.  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Tomasz Marek Madej, Grzegorz Matyjasik 

NIEOBECNI (4) Mariusz Błaszczak, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Jarosław Paweł 

Zubrzycki. 
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Radni wymaganą większością głosów przyjęli protokół z LXIII sesji Rady Gminy Wojciechów. 

 

Ad pkt 4. Informacja Wójta Gminy Wojciechów z działalności w okresie między sesjami Rady 

Gminy. 

Informację przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. Na wstępie poinformował 

o zarządzeniach, które były wydane w okresie od 29 września 2023 roku, tj. od ostatniej sesji 

do dnia 26 października 2023 roku. (Lista zarządzeo stanowi załącznik do protokołu) 

 Następnie Wójt przedstawił informację na temat wydarzeo i spotkao, w których 

uczestniczył. 

Radni nie zgłosili pytao, zatem Wiceprzewodniczący Rady Gminy na tym zakooczył ten 

punkt obrad. 

 

Ad. pkt 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Wojciechów z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Ad. pkt 6. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy Wojciechów  

z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Od ostatniej sesji tj. od 29 września odbyły się cztery posiedzenia komisji stałych Rady 

Gminy Wojciechów.  

9 października – posiedzenie Komisji Prawa, Porządku Publicznego, Rolnictwa, Środowiska 

i Gospodarki Wodnej. Temat przyszłorocznych dożynek parafialno-gminnych. 

23 października – posiedzenie Komisji Infrastruktury, Inwestycji i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego. W trakcie spotkania radni zapoznali się ze stanem realizacji inwestycji oraz 

zaopiniowali możliwośd wynajmu lokali zastępczych. 

25 października – Komisja Budżetowa. Omawiano sprawy bieżące, zaopiniowano projekty 

uchwał. 

26 października – posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Spotkanie dotyczące planowanego wykonania sztandaru Gminy oraz jego uroczystego 

przekazania Radzie Gminy. 

 Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 

Ad. pkt. 7. Sprawozdanie z XXIX Ogólnopolskich Warsztatów Kowalskich oraz 

Ogólnopolskich Targów Sztuki Kowalskiej. 

 Sprawozdanie z XXIX Ogólnopolskich Warsztatów Kowalskich oraz Ogólnopolskich 

Targów Sztuki Kowalskiej przedstawiła i szczegółowo omówiła Dyrektor Gminnego Ośrodka 

Kultury w Wojciechowie – Agnieszka Gąska. 

 Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady. W imieniu całej Rady Gminy złożył 

podziękowania za organizację imprezy. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Artur Markowski, który wyraził swoje słowa uznania 

oraz podziękował wszystkim, którzy byli zaangażowani w organizację Warsztatów i Targów. Za 

wsparcie i sponsoring. Koocząc wypowiedź złożył życzenia dalszych sukcesów.  
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Ad. pkt.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 Projekt powyższej uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Mirosława Walat. 

Zmiany wynikają ze zmian wprowadzonych zarządzeniami wójta oraz zmianami w budżecie 

gminy. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu, które odbyło się w dniu 25 października 2023 roku Komisja Budżetowa 

rozpatrzyła projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. Komisja 

zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz Piróg 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej - druk nr 64.2/2023 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk,  Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, 

Tomasz Kowalski,  Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik,  Grzegorz Matyjasik, Marcin 

Mirosław, Grzegorz Piróg, Anna Zabiegła.  

NIEOBECNI (4) Mariusz Błaszczak, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Jarosław Paweł 

Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIV/349/23 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2023.  

Zmiany budżetowe przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy – Mirosława 

Walat. Dotyczą one m.in.: 

Dochody 

1) Zwiększenie o kwotę 2.593,92 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 7.779,23 zł. 

Wydatki 

1) Zwiększenie o kwotę 95.441,85 zł. 

2) Zmniejszenie o kwotę 1.258.239,07 zł.  

 Skarbnik omówiła zmiany pozostałych załączników do uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu w dniu 25 października 2023 roku Komisja Budżetowa rozpatrzyła projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2023 rok i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz Piróg 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 

2023 - druk nr 61.2/2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) Miłosz Adamczyk,  Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, 

Tomasz Kowalski,  Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik,  Grzegorz Matyjasik, Marcin 

Mirosław, Grzegorz Piróg, Anna Zabiegła.  

NIEOBECNI (4) Mariusz Błaszczak, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Jarosław Paweł 

Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIV/350/23 w sprawie zmian budżetu Gminy na rok 2023. 

 

Ad. pkt. 10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę 

Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 2233L Miłocin – Stasin – Podole w zakresie wykonania 

chodnika w miejscowości Miłocin Kolonia”. 

 Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały przedstawił Wójt Gminy Artur Markowski. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowej Tomasz Kowalski poinformował, że na 

posiedzeniu w dniu 25 października 2023 roku Komisja Budżetowa zapoznała się 

z przedłożonym projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz Piróg 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację 

zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 2233L Miłocin – Stasin – Podole w zakresie 

wykonania chodnika w miejscowości Miłocin Kolonia”. - druk nr 65/2023 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk,  Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, 

Tomasz Kowalski,  Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik,  Grzegorz Matyjasik, Marcin 

Mirosław, Grzegorz Piróg, Anna Zabiegła.  

NIEOBECNI (4) Mariusz Błaszczak, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, , Jarosław Paweł 

Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIV/351/23 zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Wojciechów pomocy 

finansowej Powiatowi Lubelskiemu na realizację zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 2233L Miłocin – Stasin – Podole w zakresie wykonania chodnika w miejscowości Miłocin 

Kolonia”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w obradach. Po wznowieniu 

obrad przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania w wyborach na ławników 

do sądów powszechnych. 

Uzasadnienie podjęcia w/w przedstawiła Anna Śmigielska – pracownik Urzędu Gminy 

Wojciechów. 
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Pytao ani wniosków nie zgłoszono, zatem Wiceprzewodniczący Rady Gminy Grzegorz Piróg 

poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie w sprawie regulaminu 

głosowania w wyborach na ławników do sądów powszechnych – druk nr 62/2023 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk,  Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, 

Tomasz Kowalski,  Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik,  Grzegorz Matyjasik, Marcin 

Mirosław, Grzegorz Piróg, Anna Zabiegła.  

NIEOBECNI (4) Mariusz Błaszczak, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Jarosław Paweł 

Zubrzycki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr LXIV/352/23 w sprawie regulaminu głosowania w wyborach na ławników do sądów 

powszechnych. 

 

Ad. pkt. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Opolu 

Lubelskim na kadencję 2024-2027. 

Uzasadnienie podjęcia w/w uchwały Anna Śmigielska – pracownik Urzędu Gminy 

Wojciechów. 

Radni przystąpili do zgłaszania kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej. 

Zgłoszono kandydatury: radna Anna Zabiegła, radny Miłosz Adamczyk oraz radny Dariusz 

Kołodziejczyk. Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na uczestnictwo w pracach Komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad zgłoszonym wnioskiem o powołanie 

w skład komisji skrutacyjnej radnych: A. Zabiegłej, M. Adamczyka i D. Kołodziejczyka  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Miłosz Adamczyk,  Bogusława Anna Grzelak, Stanisław Kamela, Dariusz Kołodziejczyk, 

Tomasz Kowalski,  Tomasz Marek Madej, Dariusz Malik,  Grzegorz Matyjasik, Marcin 

Mirosław, Grzegorz Piróg, Anna Zabiegła. 

NIEOBECNI (4) Mariusz Błaszczak, Michał Sumioski, Andrzej Twardowski, Jarosław Paweł 

Zubrzycki. 

W przeprowadzonym głosowaniu radni jednogłośnie opowiedzieli się za powołaniem Komisji 

Skrutacyjnej w składzie: radna Anna Zabiegła, radny Miłosz Adamczyk, radny Dariusz 

Kołodziejczyk. 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził przerwę na ukonstytuowanie się Komisji 

Skrutacyjnej. 

Po ukonstytuowaniu się Komisji Skrutacyjnej, Przewodnicząca Komisji Anna Zabiegła 

odczytała regulamin głosowania.  

W dalszej kolejności Anna Śmigielska - członek Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników odczytała pinię o zgłoszonych kandydaturach. 
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Po odczytaniu opinii Zespołu, Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia 

głosowania tajnego zgodnie z przyjętym Regulaminem. Głosowano nad dwoma zgłoszonymi 

kandydaturami na ławnika do Sądu Rejonowego w Opolu Lubelskim tj. kandydaturą Anny 

Jośko i kandydaturą Wiesławy Moroz. 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził przerwę na zliczenie głosów. Następnie wznowił 

obrady. 

 Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Komisji odczytała protokół z głosowania. 

W głosowaniu tajnym, w którym udział wzięło 11 radnych obecnych na posiedzeniu. „Za” 

wyborem Anny Jośko opowiedziało się 11 radnych”, 0 było „przeciw” i 0 „wstrzymało się”. 

„Za” wyborem Wiesławy Moroz opowiedziało się 10 radnych”, 0 było „przeciw” i 1 

„wstrzymał się”. W wyniku przeprowadzonego głosowania, na ławnika Sądu Rejonowego 

w Opolu Lubelskim wybrano: Annę Jośko oraz Wiesławę Moroz.  

 Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Piróg odczytał treśd uchwały w sprawie wyboru 

ławników. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. pkt. 13 Sprawy różne.  

 Głos w dyskusji zabrał radny Stanisław Kamela. Zadał pytanie odnośnie postępów 

związanych budową Ronda oraz kiedy, przy drodze wojewódzkiej będą ustawione tabliczki 

z numeracją posesji? 

 W kwestii Ronda Wójt wyjaśnił, że wniosek o pozwolenie na budowę będzie złożony 

po uzyskaniu pozwolenia wodno-prawnego. Natomiast, co do ustawienia tabliczek, ich brak 

wynika byd może z tego, że Zarząd Dróg Wojewódzkich ma obiekcje do ustawiania 

jakichkolwiek urządzeo w pasie drogi wojewódzkiej.  

 Następnie głos zabrał radny Grzegorz Matyjasik. Zapytał o planowany termin 

rozpoczęcia budowy dróg w m. Ignaców oraz remont przepustów drogowych? 

 Odnośnie przepustów Wójt odpowiedział, że są po przeglądzie do sporządzenia 

kosztorysów i będą wykonane jeszcze w tym roku. Natomiast, jeśli chodzi o drogi to jedna 

z nich na odcinku od Olszynek do sklepu znalazła się na liście podstawowej RPRD na 2024 

wraz z drogą w Miłocinie. Druga droga, koło Tygrysa umieszczona jest, jako jedno z trzech 

zadao do przetargu. Korzystając z okazji Wójt poinformował również o etapach realizacji dróg 

w Miłocinie i Palikijach. 

 Radny Tomasz Madej zapytał o etap realizacji uzupełnienia oświetlenia drogowego 

w m. Sporniak?  

 Wójt poinformował, że decyzja umożliwiająca realizację tego zadania już jest 

i niebawem będzie przygotowane zapytanie ofertowe. 

 Radny Miłosz Adamczyk zwrócił się do Wójta z prośbą o zabezpieczenie drogi 

w Miłocinie. Przede wszystkim, materiałem, który będzie lepszej, niż poprzednio i żeby 

mieszkaocy mieli umożliwiony przejazd zimą. 

 Wójt zapewnił, że będzie to zabezpieczone. 

 Radny S. Kamela zabrał głos w sprawie bezpieczeostwa w sieci.  

 Radny Dariusz Kołodziejczyk poruszył kwestię związaną z kradzieżą znaków drogowych 

i tablic informacyjnych. 
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 Wójt poinformował, że takie incydenty należy zgłaszad Dzielnicowemu. 

 Radny D. Kołodziejczyk zwrócił się również do Wójta z pytaniem dotyczącym terminu 

realizacji tych siedmiu dróg od momentu rozstrzygnięcia przetargu? 

 Wójt odpowiedział, że jest to 6 miesięcy. 

 Rady Dariusz Malik zwrócił uwagę na to, że po ostatnich wyborach sytuacja związana z 

finansowaniem remontów i budowy dróg może ulec zmianie. Jego zdaniem Gmina powinna 

skorzystad z już przyznanego dofinansowania i jak najszybciej sfinalizowad zaplanowane 

inwestycje. 

 Wójt przyznał radnemu rację.  

 W imieniu swoim sołtys oraz mieszkaoców Nowego Gaju radny Grzegorz Piróg 

podziękował za budowę drogi w Nowym Gaju. 

Po wyczerpaniu głosów w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Gminy zamknął ten 

punkt porządku obrad.  

 

Ad. pkt. 14. Zakooczenie obrad LXIV sesji w VIII kadencji 2018 – 2023.  

Zakooczenia obrad LXIV sesji Rady Gminy Wojciechów VIII kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady – Michał Sumioski słowami: „Zamykam obrady”. 

 

 

Protokołowała:       

Anna Śmigielska       


